
Szanowne Panie Dyrektor! Droga Pani Profesor! Kochani!  
 
Przygotowując się do dzisiejszego exposé, otworzyłam kalendarz na stronie z datą 24                       
lutego z dopiskiem “zaprzysiężenie ZSU”, a mój wzrok padł na cytat… właściwie kilka                         
cytatów: 
 
“Wszystko jest możliwe. Niemożliwe wymaga po prostu więcej czasu.” - Dan Brown 
 
“Być może urodziłeś się bez skrzydeł. Ale najważniejsze, żebyś nie przeszkadzał im                       
wyrosnąć.” - Coco Chanel 
 
“Everest uświadomił mi, że nie chodzi o cele. Chodzi o Drogę. O to, by cały czas być                                     
w ruchu. O to, by na szczycie spotkać się z samym sobą.” - Martyna Wojciechowska 
 
Z każdym z nich się identyfikuję. Każdy z nich odzwierciedla cząstkę mnie. Mam                         
nadzieję, że także każdy z Was może odnaleźć choć w jednym z nich swój pierwiastek,                             
swój kawałek siebie. 
 
Czuję w kościach, że piszemy historię, a historia - jak wiemy - lubi zataczać koło i tym                                 
właśnie sposobem stoję przed Wami jako przewodnicząca ZSU dokładnie w rocznicę                     
zaprzysiężenia mnie na członkinię Zarządu Samorządu Uczniowskiego. Przy okazji                 
w 778. rocznicę pierwszego turnieju rycerskiego na ziemiach polskich i w 203. rocznicę                         
pierwszego publicznego koncertu 8-letniego Chopina w Pałacu Radziwiłłów               
w Warszawie. 
 
To był szalony rok. Szalona wędrówka, pełna burz, deszczu, śniegu, ale też słońca.                         
W końcu “w życiu nie chodzi o czekanie, aż burza minie… Chodzi o to, by nauczyć się                                 
tańczyć w deszczu” - jak mawiała Vivian Green. Mam nadzieję, że te słowa będą                           
przyświecać również nam w nadchodzącej kadencji. 
 
Dziś - jakże przewrotnie - zacznę od podziękowań. Podziękowań dla odchodzącego na                       
emeryturę Samorządu Dwójki kadencji 2020/21. Jesteście gronem wyjątkowych ludzi,                 
niesamowitych osobowości o niebywałym potencjale. Współpraca z Wami była                 
prawdziwą przyjemnością i mam nadzieję, że nasze drogi jeszcze nieraz się skrzyżują.                       
Życzę Wam z całego serca wszystkiego, co najlepsze. Bądźcie szczęśliwi i róbcie w życiu                           
to, co kochacie! 
 
Mikołaju, dzielnie prowadziłeś naszą armię przez ostatni rok, co nie zawsze było                       
zadaniem prostym. W końcu byliśmy grupą dość nieposkromionych (i nie zawsze                     
subordynowanych) charakterów, ale dlatego właśnie mogliśmy tworzyć razem wielkie                 
rzeczy. Dziękuję Ci za Twoje oddanie, zaangażowanie, dyspozycyjność i gotowość do                     
pomocy o każdej porze dnia i nocy. 
 



Jestem ogromnie wdzięczna za zaufanie, którym zostałam obdarzona i za wyróżnienie,                     
które przyszło mi w udziale. Dziękuję Wam, Dwójkowiczom, za udział w wyborach                       
i powierzenie mi pieczy nad Samorządem Dwójki. Czuję się w tym zaszczytnym gronie                         
jak w Zakonie Syjonu II LO (uprzedzam pytania: nic mi o takowym nie wiadomo).  
 
Wzloty i jeszcze wyższe loty będę dzielić z piętnastką wspaniałych, którzy od dziś - już                             
oficjalnie - będą tworzyć Samorządowe organy. Na mojego vice-president mianowałam                   
Pawła Łazara, który obecnie przebywa na misji dyplomatycznej w Szwajcarii i wysyła mi                         
zdjęcia spod siedziby ONZ w Genewie z dopiskiem "coś dla Ciebie". Niezawodny                       
człowiek...  
 
Cytując mojego poprzednika sprzed kilku kadencji: 
 
“W głowach wielu z Was zapewne pojawia się teraz wiele pytań: czy Paweł będzie                           
dobrym wiceprzewodniczącym? czy podoła zadaniom, które to stanowisko przed nim                   
stawia? czy uda mu się jeszcze bardziej zmotywować nas do pracy? Otóż jak powiedział                           
kiedyś słynny niemiecki fizyk – Albert Einstein: „Tak”.” 
 
W obecnej kadencji funkcję skarbnika pełnić będzie Zuzanna Modrowska, a sekretarzem                     
zostanie Natalia Didina - nasza rodzynka, pierwszoklasistka.  
 
Wierzę, że wspólnie stworzymy silny, zgrany zespół, któremu niestraszne będą wszelkie                     
wyzwania. Czeka nas wiele pracy. Potraktujmy ten czas jak rzuconą rękawicę i wspólnie                         
stawmy czoła zmierzającym w naszą stronę zadaniom i sprawmy, by ta kadencja była                         
wspominana przez kolejne stulecia istnienia Dwójki. Budujmy mosty i łączmy ludzi.                     
Szczególnie w tych trudnych czasach bądźmy spoiwem i napełniajmy innych radością                     
i nadzieją. Dwójkowicze, pamiętajcie, że jesteśmy z Wami i dla Was. Zakasujemy rękawy                         
i zabieramy się do prężnego działania. Dla nas wszystkich.  
 
“Sposobem na zaczęcie jest skończenie mówienia i podjęcie działania” jak mawiał Walt                       
Disney. 
 
Zatem Nowy Samorządzie Dwójki… do dzieła! 
 


